
LUCIJA TOPOLOVEC:  

- Dodatak novi.  

Lijep pozdrav svima!  

Evo ovdje sam ispred građana Gradske četvrti Podsljeme čiji sam i sama stanovnik. 

Gradska četvrt Podsljeme postaje smetlište, šuma nam postaje smetlište a za to ste zapravo 

zaslužni vi gradonačelniče pa vas sad ovdje pitam kako i kada planirate popraviti to?  

Naime, građani više ne mogu čekati obnovu, znate da je to bilo područje epicentra, 

građani ne mogu više čekati pomoć i krenuli su sami u obnovu ali nemaju gdje sa šutom. 

Naprosto reciklažna dvorišta su nam prepuna šute, ne žele primiti tu šutu i ljudi su počeli to 

bacati po šumi, po Parku prirode Medvednica.  

I odmah da vas preduhitrim ne morate mi pričati o Resniku, o tome kako će počet 

radit, ne radi, neće još dugo početi raditi, a na parkingu Zagrebačkih cesta imate predivnu, 

predivnu drobilicu za građevinski materijal koju ste odlučili ne koristiti, koja tamo stoji, ne 

funkcionira i počela je hrđati. I sakrili ste ju s još par kombija da se fino ne vidi.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kao što sam rekao budući da danas na apsolutno svakom odgovoru mi oporba upada 

u riječ dobit ćete pisani odgovor.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Želite li dodatno objašnjenje? Imate pravo po Poslovniku. Izvolite.  

 

LUCIJA TOPOLOVEC:  

- Gradonačelniče proma, pardon, Tomaševiću, zapetljao mi se malo jezik, mislim da 

ste promašili vašu zelenu politiku i ono što ste obećali Gradu Zagrebu, da će postat zeleniji, 

pa vas molim da zaštitite Sljeme, da zaštitite Gradsku četvrt Podsljeme, da zaštitite 

Medvednicu, da razgovarate sa svojim vijećnicima i predsjednicima možda mjesnih odbora 

jer su upravo oni ukazali meni na ovaj problem na javnoj tribini kada se pričalo o smeću gdje 

su vaši iz gradskog ureda se smijali na ovaj problem i rekli da ovo nije problem Čistoće.  

Pa evo ja ne znam čiji je problem ako nije problem Čistoće.  

 

 


